
 

 

Referat fra FAU-møte Atrå barne- og ungdomsskole m/avd. Hovin 

Tid:  mandag  14/3-22 kl. 18.00   Sted: samfunnshuset - storesal 

Klassetrinn Navn Telefon Mail 

        

FAU leder Anita S Riggenholt 95256605 Anita.Riggenholt@gmail.com  

        

1. klasse Mona Runnekås 98481253 mona.runnekas@tinn.kommune.no 

  Marianne Brekka 90866701 marianne.brekka@hotmail.com 

        

2. klasse Birgit Reiten  41229917 birgit@reiten.no 

  Gyry-Anne Hardem  97612987 gahardem@yahoo.no 

        

3.  klasse Silje Halle-Knutzen 97745978 siljehk.shk@gmail.com 

  Stine Tveito 92407318 tveitostine@gmail.com 

        

4. klasse Gro Pedersen 47299271 gropedersen2@gmail.com 

  Inger Lena Grindalen 99522378 inger.lena@hotmail.no 

        

5. klasse Ellen Kristine Aksvik 40238536 eaksvik@gmail.com 

  Aina Risnes Haugen 95041815 ainariha@online.no 

        

6. klasse Jenny Fossum Grønn 48091744 jenny.gronn@gmail.com 

  Lena Andersen 92080820 611.lena@gmail.com 

        

7. klasse Tone Marie Tischbein 97012430 tone@tischbein.no 

  Ellen Kristine Aksvik 40238536 eaksvik@hotmail.com 

        

8. klasse Gunn Heidi Asland  47397618 gunnhasa@hotmail.com 

  
Grethe Sæther/()Anders 
Gjøystdal 91550598 grethe.saether80@gmail.com 

        

        

9. klasse Anita S Riggenholt 95256605 Anita.Riggenholt@gmail.com 

  Marit Hernes 91552415 marit.hernes@fjellab.no 

        

10. klasse Oddgeir Sjøtveit  47620978 oddsjo@gmail.com 

  Aina Øien Hove 95788235 hoveaina@gmail.com 

        

SFO 
Avventer høstens møte 
for valg      

        

Hovin Herbjørn Bakka 90651353 herbjoern.bakka@gmail.com 

  Benny Rue-Hernes 90134923 bahernes@gmail.com 

Tilstede: Markert med grønt 
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Sak 1/22 Informasjon fra rektor 

Revisjon tillegg til skolens reglement, legges ved referat og vedtas på neste FAU-møte.  

Stort sett redaksjonelle justeringer og kortet ned slik at fokus blir på ønsket handling, ikke bare 

forbud. 

Beredskap: Korona begynner nå å slippe taket, men nye elementer kommer til. Kommunen har 

beredskap med tanke på utlevering av Jod om det skulle bli behov, det er også kommet forespørsel 

fra Statsforvalter ang. mottak av flyktninger. Skolen har i den forbindelse rapportert at vi har 

kapasitet til å øke klassestørrelsene. Skal vi ha mottaksklasse, trenger vi ressurser i form av flere 

ansatte.  

Tidlig innsatsteam: Erstatter tidligere ordninger som ressursteam og kontaktordning. Skal ha en mer 

tverrfaglig tilnærming. Kan handle om nærmiljø, helse etc. ikke bare et forum for skolen. Drøftes 

elever, vil samtykke innhentes og foresatt inviteres med.  

Ansettelse ny rektor: Søknadsfrist er ute, det er tre søkere til stillingen. 

Tilbake til normalen: Det gjør noe med elever og ansatte å leve med pandemi. Det er litt uvant å 

skulle gå på skolen om en snufser. Elever kan fortsatt frykte korona, eller være redd for å smitte 

andre. Nå må vi alle prøve å normalisere hverdagen.  

Sirkusskole med Sirkus Sibylla: Carl stilte opp gratis så barna i 5. klasse fikk lære seg å bli artister på to 

dager. Takk til elever og Carl for fantastisk innsats. 

Løp for Ukraina: Hele ungdomstrinnet gjorde et krafttak for å samle inn midler til Redd barnas arbeid 

med barn på flukt i Ukraina. Innsatsen har gitt over kr 10 000,- til formålet. Tusen takk! 

Skolen har brukt tid på alle trinn til å samtale om krigen som nå pågår, og vi oppfordrer også 

foresatte til å ha dialog. 

 

Sak 2/22 Stormen fredag 19/11-2021. Erfaringer og evaluering. 

- Snakket om det i klassen, viktig med en debrief etter slike hendelser 

- Foresatte uten dekning, opplevde det frustrerende å ikke få kontakt med skolen, viktig 

at vi snakker om hva skolen har av planer, og repetere dette. 

- Hva er gjort i ettertid? 

o Skolen utarbeider nå en ROS-analyse for ekstremvær/strømbrudd. 

o Forslag om skolen kan ha en «hovedplan» for kriser som tilpasses etter hva 

som skjer. 

o En slik plan må inneholde, konkret trygg oppmøteplass, beskjed om at barn 

blir ivaretatt om kjørevei til foresatte er farlig.  

o Elever må ikke slippes ut, skolen må ha kontroll på hvem som hentes 

o Bruke jungeltelegraf, slik at flest mulig kan få informasjon.  

o Ønskelig at politiet var tilstede så lenge det var en fare. 

o Skolen bør øve på slike hendelser, slik at de er drillet om en tilsvarende 

situasjon oppstår. 

o Opplevelsen av «neste storm» var bedre, da var trygt å få et forvarsel dagen 

før og informasjon når skolen ble stengt. Ikke alle rakk å holde barna hjemme, 

det er problematisk. Her bør Vy varsles. 

o Det er først ved ved ekstremvær det er aktuelt å be foresatte holde barn 

hjemme, terskelen skal være høy, samtidig skal sikkerheten ha førsteprioritet.  

 

 



 

 

Sak 3/22 Tema storforeldremøte og elever i januar/februar 

Tidspunkt flyttes til våren 

Planlagt tema er nettvett med politiet, foreslås å begrenses til å la politiet besøke 1. – 7. trinn. Tema 

har mange vært på flere ganger. 

FAU delegerer at skolen lager forslag til et storforeldremøte for alle, der tema er psykisk helse og få 

med elementer som utestenging som en del av dette.  

Digitalt møte med nettvett, de som så dette var fornøyd med innhold, men ikke med alt av det 

lydtekniske. Slike nettmøter kan gjøre at foresatte oftere kan delta. 

 

Sak 4/22 Nytt fra elevrådet. 

Det er ny kontakt for elevrådet: Ann-Kristin Herberg 

Elevrådet ønsker rullering på de som må ta taxi – tas i brev fra FAU-leder. 

Glass og metall: Dette bestemmer skolen 

Slåball, Biljard, Grusbane, Nye baller: Skolen bestemmer 

Kantine – ønskes fra elevrådet. 

Her er det en kombinasjon av korona og økonomi som begrenser. Skolen skal inne i et prosjekt «Liv 

og røre», som kan utløse midler til mat, og er det rom for en type kantine kan det være mulig.  

Trangt rundt skap – forslag om å rullere i tråd med «kohorter». 

Køer og biljardballer: skal kjøpes inn 

Utplasseringsuke kompenseres 

PC/ mobil i friminutt, slik det var før pandemien: Skolen bestemmer 

Sak 5/22 Revisjon møteplan.  

Møteplan følges, men kan justeres med tanke på ukedag. 

 

Sak 6/22 Eventuelt.  

Buss elever må stå på buss, belter fungerer ikke på alle busser, elever oppfører seg ikke og noen lar 

ikke elever sitte ved siden av seg. Enkelte må vente hver dag: Skolen har tatt opp problemet med VY, 

men har ikke klart å finne en god løsning. Dette skjer flere ganger i måneden.  

FAU-leder forfatter en henvendelse til Vy med tanke på å komme i dialog om de utfordringene vi har.  

Elevråd: Hvorfor er ikke 1. – 4. klasse med i elevrådet, det var de på Miland. Svaret er at skolen følger 

det som er lovpålagt; 5. – 7. og 8. – 10. klasse.  

Forslag om skolen kan finne måter å sikre at også 1. – 4. kan delta i elevdemokratiet på sin måte, 

dette tas opp med lærerne på trinnene, og elever i elevrådet bevisstgjøres at de ikke kun 

representerer sin klasse, men også de yngste.  

Skoleball og skyss: Det har kommet reaksjoner på at skyss skal ordnes av foresatte. Foresatte er også 

bekymret for om enkelte ikke kan komme seg til og fra ballet.  

Flere i FAU nevner at det har vært oppe i FAU og at løsningen ble at foreldre ville kjøre til og fra 

ballet, og at skyss brukes til kjøring på eks. skidag i stedet.  

Skidag for barnetrinnet: Barnetrinnet bør i likhet med u-trinn får mulighet til å komme litt vekk fra 

skolens område. Skidag i Tessungdalen, WC er borte, dette er synd. Svaret fra skolen er at det er 

økonomien som setter grenser for dette.  

Neste møte er satt til 24/5-2022 kl. 18.00 

Referent Jørn Langeland 

 


